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GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE 16.SEPTEMBER 2019 
 
Sekretariatets innstilling 
 
Protokollen fra møte 16.september 2019 godkjennes. 
 
Til å signere protokollen 16.september 2019, velges: 
1.  Erling Rød 
2.  Edel Magnhild Hoem 
 
Saksopplysninger 
 
Vedlagt følger protokollen fra forrige møte. Protokollen er tidligere utsendt. Det er ikke 
fremkommet merknader til protokollen. Protokollen godkjennes formelt i påfølgende møte 
samtidig som det velges to medlemmer til å signere protokollen sammen med leder.   
 
Protokollen fra møtet 16.september er ukjent for det nye kontrollutvalget.  Men to av 
medlemmene fra det forrige utvalget er med i det nye utvalget, og for disse er protokollen 
kjent.  På bakgrunn av dette velges Erling Rød og Edel Magnhild Hoem fra det forrige 
utvalget til å signere protokollen.  
 
 
 
 
Sveinung Talberg  
rådgiver  
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REFERAT OG ORIENTERINGER 
 
Sekretariatets innstilling 
 
Referat- og orienteringssakene tas til orientering. 
 
 
Saksopplysninger 
 
Referatsaker: 
 
RS 94/19 PS 30/19 – Reglement for kontrollutvalget i Sunndal kommune 

Protokoll fra kontrollutvalget i Sunndal 16.09.2019 (vedlagt) 
 
RS 95/19 PS 31/19 – Forslag til budsjett 2020 for kontroll og tilsyn i Sunndal kommune 

Protokoll fra kontrollutvalget i Sunndal 16.09.2019 (vedlagt) 
 

RS 96/19 PS 32/19 – Vurdering av kontrollutvalget sitt tilsynsansvar med revisjon-
revisjonsåret 2018 
Protokoll fra kontrollutvalget i Sunndal 16.09.2019 (vedlagt) 

 
RS 97/19 PS 33/19 – Kontrollutvalget sin rapport til kommunestyret om utvalget sin 

virksomhet i valgperioden 2015-2019 
Protokoll fra kontrollutvalget i Sunndal 16.09.2019 (vedlagt) 

 
RS 98/19 PS 34/19 – Kommunikasjons- og revisjonsplan 2019  

Protokoll fra kontrollutvalget i Sunndal 16.09.2019 (vedlagt) 
 

RS 99/19 Møre og Romsdal Revisjon IKS – Innkalling til møte i representantskapet 
18.10.2019 (Vedlagt).  

 
RS 100/19 PS 4/19 Reglement for kontrollutvalget i Sunndal kommune – revidering 

Protokoll fra Sunndal kommunestyre 02.10.2019 (vedlagt) 
 
RS 101/19 PS 5/19 Valg av kontrollutvalg for perioden 2019-2023, samt utvalgets leder og 

nestleder 
Protokoll fra Sunndal kommunestyre 02.10.2019 (vedlagt) 
 

RS 102/19 Protokoll fra styremøte i Sunndal Energi KF 01.10.2019 (vedlagt) 
 
 



Orienteringssaker: 
 
OS 17/19 Opplæring/orientering om arbeidet i kontrollutvalget 

Orienteringen v/Kontrollutvalgssekretariatet for Romsdal 
 

 
 
 
Sveinung Talberg 

 

rådgiver  
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BESTILLING AV RISIKO- OG VESENTLIGHETSVURDERING AV SUNNDAL 
KOMMUNENS VIRKSOMHET - SOM GRUNNLAG FOR PLAN FOR 
FORVALTNINGSREVISJON 2019-2023 
 
Sekretariatets innstilling 
 

Kontrollutvalget bestiller fra Møre og Romsdal Revisjon IKS en risiko- og 
vesentlighetsvurdering av Sunndal kommunes virksomhet innenfor en ramme på 150 timer.  
Risiko- og vesentlighetsvurderingen skal gjennomføres i tråd med det som kommer frem i 
saksfremlegget.  
 
Saksopplysninger 
 
Kontrollutvalgets oppgaver ved forvaltningsrevisjon følger av kommunelovens § 23-3 og 
Forskrift om kontrollutvalg og revisjon §§ 4 og 5.   
 
Forskrift om kontrollutvalg og revisjon §§ 4 og 5: 
Kontrollutvalget skal rapportere og legge fram gjennomførte forvaltningsrevisjonsrapporter 
og resultatene av disse til kommunestyret.  Kontrollutvalget skal påse at kommunestyrets 
vedtak om regnskapsrevisjoner, forvaltningsrevisjoner og eierskapskontroller blir fulgt opp og 
skal rapportere til kommunestyret om vedtaket er fulgt opp. 
 
Kommuneloven § 23-3: 
Forvaltningsrevisjon innebærer å gjennomføre systematiske vurderinger av økonomi, 
produktivitet, regeletterlevelse, måloppnåelse og virkninger ut fra kommunestyrets vedtak. 
 
Kontrollutvalget skal minst én gang i valgperioden, og senest innen utgangen av året etter at 
kommunestyret er konstituert, utarbeide en plan som viser på hvilke områder det skal 
gjennomføres forvaltningsrevisjoner.  Planen skal baseres på en risiko- og 
vesentlighetsvurdering av kommunens virksomhet og virksomheten i kommunens selskaper. 
Hensikten med risiko- og vesentlighetsvurderingen er å finne ut hvor det er størst behov for 
forvaltningsrevisjon. 
 
Planen skal vedtas av kommunestyret selv. Kommunestyret kan delegere til kontrollutvalget å 
gjøre endringer i planen. 
 
 
 

 



VURDERING 
 
Kontrollutvalget skal i denne saken bestille en risiko- og vesentlighetsvurdering av 
kommunens virksomhet og virksomhet i kommunens selskaper. Hensikten er å finne ut hvor 
det er størst behov for forvaltningsrevisjon. Risiko- og vesentlighetsvurderingen skal danne 
grunnlag for utarbeidelse av Plan for forvaltningsrevisjon, som skal vise på hvilke områder 
det skal gjennomføres forvaltningsrevisjoner.   
 
Både analysen og planen kan utføres og forberedes av kontrollutvalgssekretariatet, men en har 
ut fra en bestiller- og utførermodell sett for seg følgende arbeidsdeling der 
kontrollutvalgssekretariat, kontrollutvalg og revisjonen er involvert: 
 

- Kontrollutvalget bestiller en risiko- og vesentlighetsvurdering av Sunndal kommune 
sin virksomhet fra Møre og Romsdal Revisjon IKS (MRR) som er kommunen sin 
revisor og kjenner kommunen sin organisasjon gjennom sitt revisjonsarbeid. 
 

- På bakgrunn av rapport fra denne risiko- og vesentlighetsvurderingen utarbeider 
kontrollutvalgssekretariatet et forslag til plan for forvaltningsrevisjon for perioden 
2019-2023 som behandles av kontrollutvalget.  Denne revideres ved behov i 
valgperioden. 
 

- På grunnlag av vedtatt plan for forvaltningsrevisjon bestiller kontrollutvalget 
forvaltningsrevisjoner utført av MRR, og i tråd med oppdragsavtale inngått med MRR.  

 
Kontrollutvalget skal i løpet av våren innstille til kommunestyret om hvilken Plan for 
forvaltningsrevisjon Sunndal kommune skal ha den neste valgperioden. 
 
For at risiko- og vesentlighetsvurderingen skal være et godt verktøy for kontrollutvalget i 
utarbeidelsen av Plan for forvaltningsrevisjon, så settes det følgende krav til utarbeidelsen av 
analysen: 
 Som grunnlag benyttes kommunale dokumenter og vedtak, tilgjengelige statistikker og 

tilsynsrapporter. I tillegg til at det innhentes informasjon fra kommunedirektør, 
ansatte, ordfører, politikere, kontrollutvalg og sekretariat.  

 Det gjennomføres to dialogmøter med kontrollutvalget.  
 Det skal utarbeides en risikomatrise som identifiserer sannsynlighet og konsekvens; 

Høy/uakseptabel risiko, middels risiko, lav/akseptabel risiko. 
 Matrisen skal også angi graden av vesentlighet for det enkelte område/tema.   
 Risiko- og vesentlighetsvurderingen leveres til kontrollutvalget v/sekretariatet senest i 

løpet av april 2020. 
 Risiko- og vesentlighetsvurderingen gjennomføres innenfor en ramme på 150 timer. 

 
 
 
 
Sveinung Talberg 

 

 rådgiver 
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BESTILLING AV RISIKO- OG VESENTLIGHETSVURDERING AV SUNNDAL 
KOMMMUNENS SELSKAPER - SOM GRUNNLAG FOR PLAN FOR 
EIERSKAPSKONTROLL 2019-2023 
 
Sekretariatets innstilling 
 
Kontrollutvalget bestiller fra Møre og Romsdal Revisjon IKS en risiko- og 
vesentlighetsvurdering av Sunndal kommunes selskaper innenfor en ramme på 50 timer.  
Risiko- og vesentlighetsvurderingen skal gjennomføres i tråd med det som kommer frem i 
saksfremlegget.  
 
Saksopplysninger 
 
Kontrollutvalgets oppgaver ved eierskapskontroll følger av kommunelovens § 23-4 og 
Forskrift om kontrollutvalg og revisjon §§ 4 og 5.   
 
Forskrift om kontrollutvalg og revisjon §§ 4 og 5: 
Kontrollutvalget skal rapportere og legge fram gjennomførte 
forvaltningsrevisjonsrapporter og resultatene av disse til kommunestyret.  Kontrollutvalget 
skal påse at kommunestyrets vedtak om regnskapsrevisjoner, forvaltningsrevisjoner og 
eierskapskontroller blir fulgt opp og skal rapportere til kommunestyret om vedtaket er fulgt 
opp. 
 
Kommuneloven § 23-4 
Eierskapskontroll innebærer å kontrollere om den som utøver kommunens eierinteresser, 
gjør dette i samsvar med lover og forskrifter, kommunestyrets vedtak og anerkjente 
prinsipper for eierstyring. 
 
Kontrollutvalget skal minst én gang i valgperioden, og senest innen utgangen av året etter 
at kommunestyret er konstituert, utarbeide en plan for hvilke eierskapskontroller som skal 
gjennomføres. Planen skal baseres på en risiko- og vesentlighetsvurdering av kommunens 
eierskap. Hensikten med risiko- og vesentlighetsvurderingen er å finne ut hvor det er størst 
behov for eierskapskontroll. 
 
Planen skal vedtas av kommunestyret selv. Kommunestyret kan delegere til 
kontrollutvalget å gjøre endringer i planen. 

 
 



VURDERING 
 
Kontrollutvalget skal i denne saken bestille en risiko- og vesentlighetsvurdering av 
kommunens virksomhet og virksomhet i kommunens selskaper. Hensikten er å finne ut 
hvor det er størst behov for eierskapskontroll. Risiko- og vesentlighetsvurderingen skal 
danne grunnlag for utarbeidelse av Plan for eierskapskontroll, som skal vise på hvilke 
områder det skal gjennomføres eierskapskontroller.   
 
Både analysen og planen kan utføres og forberedes av kontrollutvalgssekretariatet, men en 
har ut fra en bestiller- og utførermodell sett for seg følgende arbeidsdeling der 
kontrollutvalgssekretariat, kontrollutvalg og revisjonen er involvert: 
 

- Kontrollutvalget bestiller en risiko- og vesentlighetsvurdering av Sunndal 
kommune sin virksomhet fra Møre og Romsdal Revisjon IKS (MRR) som er 
kommunen sin revisor og kjenner kommunen sin organisasjon gjennom sitt 
revisjonsarbeid. 
 

- På bakgrunn av rapport fra denne risiko- og vesentlighetsvurderingen utarbeider 
kontrollutvalgssekretariatet et forslag til plan for eierskapskontroll for perioden 
2019-2023 som behandles av kontrollutvalget.  Denne revideres ved behov i 
valgperioden. 
 

- På grunnlag av vedtatt plan for eierskapskontroll bestiller kontrollutvalget 
eierskapskontroll utført av MRR, og i tråd med oppdragsavtale inngått med MRR.  

 
Kontrollutvalget skal i løpet av våren innstille til kommunestyret om hvilken Plan for 
eierskapskontroll Sunndal kommune skal ha den neste valgperioden. 
 
For at risiko- og vesentlighetsvurderingen skal være et godt verktøy for kontrollutvalget i 
utarbeidelsen av Plan for eierskapskontroll, så settes det følgende krav til utarbeidelsen av 
analysen: 
 Som grunnlag benyttes kommunale dokumenter og vedtak, tilgjengelige statistikker 

og tilsynsrapporter. I tillegg til at det innhentes informasjon fra kommunedirektør, 
ansatte, ordfører, politikere, kontrollutvalg og sekretariat.  

 Det gjennomføres to dialogmøter med kontrollutvalget.  
 Det skal utarbeides en risikomatrise som identifiserer sannsynlighet og konsekvens; 

Høy/uakseptabel risiko, middels risiko, lav/akseptabel risiko. 
 Matrisen skal også angi graden av vesentlighet for det enkelte eierskap.   
 Risiko- og vesentlighetsvurderingen leveres til kontrollutvalget v/sekretariatet 

senest i løpet av april 2020. 
 Risiko- og vesentlighetsvurderingen gjennomføres innenfor en ramme på 50 timer. 

 
 
 
 
Sveinung Talberg 
Rådgiver 
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BYGGEREGNSKAP – PROSJEKT 04070 LITLTORGET OG GANG- OG 
OPPHOLDSAREAL MELLOM HOVSVEGEN OG KIRKEGÅRDEN  
 
Sekretariatets forslag til uttalelse 
 
Kontrollutvalget har i møte 24.10.2019 i sak PS 41/19 behandlet byggeregnskapet til 
Litltorget og gang- og oppholdsareal mellom Hovsvegen og kirkegården  
 
Grunnlaget for behandlingen har vært sluttrapport, datert 27.09.2019 og uttalelse fra Møre 
og Romsdal Revisjon IKS, datert 15.10.2019.   
 
Prosjektet er en deling mellom Utbygger’n AS og Sunndal kommune der fylkeskommunen 
er med på finansieringen. Prosjektet hadde et vedtatt totalbudsjett på kr 5 110 000.  
Sluttregnskapet viser en totalkostnad på kr 3 492 920,31 eks.mva.  Dette tilsvarer et 
mindreforbruk på kr 1 617 079,69 og 32 % i forhold til vedtatt budsjett.   
Av totalkostnaden utgjør Sunndal kommune sin del kr 1 655 855,31.  
 
Prosjektet er vedtatt i Sunndal kommunestyre 02.04.2014.  Kommunestyret bevilget  
kr 2 650 000 inkl. mva for sin del av utbyggingen. 
 
Det fremgår av sluttrapporten at Litltorget ble gjennomført av Utbygger’n AS i 2014-2016.  
Gang- og oppholdsarealet ble gjennomført av Sunndal kommune i 2016-2017. 
 
Ifølge reglement for investeringsprosjekt i Sunndal kommune, vedtatt i kommunestyret 
22.06.2011 sak 36/11,  punkt 7.1 går det frem at investeringsprosjekt som har et budsjett 
over 4 mill. kr skal avlegge eget byggeregnskap til revisjon, kontrollutvalg og 
kommunestyre for endelig behandling.  Det fremgår også hva byggeregnskapet skal 
inneholde.  Blant annet skal tidspunkt for byggestart og overlevering angis.  Eventuelt 
opplysninger dersom anlegget er tatt i bruk/ferdigstilt før den formelle overleveringen. 
Prosjektleder skal legge frem sluttregnskap til behandling senest ett år etter at prosjektet er 
avsluttet. 
 
Det fremgår ikke av sluttrapporten når anlegget ble avsluttet, overtatt eller når det ble tatt i 
bruk.  
 
Kontrollutvalget har hatt prosjektregnskapet til oppfølging over lengre tid og er kritisk til 
måten slike fellesprosjekt blir håndtert på fra kommunen sin side.  
 



 
Prosjektet er ifølge revisors uttalelse gjennomført i henhold til Lov om offentlige 
anskaffelser.   
 
Kontrollutvalget bemerker at sluttrapporten sin beskrivelse av oppstart, fremdrift og 
ferdigstillelse samt dato for avleggelse av byggeregnskap er mangelfull da faktiske datoer 
for disse aktivitetene ikke er oppgitt.   
 
Revisor har konkludert med at det fremlagte byggeregnskapet stemmer med kommunens 
regnskap for prosjektet. 
 
Revisor har konkludert med at utgifter og inntekter som er bokført på prosjektet vedrører 
prosjektet. 
 
Ut over dette, og det som fremgår av saksframlegget til kontrollutvalget og uttalelsen fra 
revisjonen, datert 15.10.2019, har ikke kontrollutvalget merknader til byggeregnskap for 
Litltorget og gang- og oppholdsareal mellom Hovsvegen og kirkegården 
 
Kontrollutvalget anbefaler kommunestyret å godkjenne byggeregnskapet slik det er 
avlagt. 
 
 
Saksopplysninger 
Med hjemmel i kommunelovens § 77 nr. 1, Forskrift om kontrollutvalg, kap. 3 og 4 og 
reglement for investeringer vedtatt i Sunndal kommunestyre 22.06.2011 i sak 36/11, har 
kontrollutvalget gitt sin uttalelse til byggeregnskapet for Litltorget og gang- og 
oppholdsareal mellom Hovsvegen og kirkegården. 
 
Økonomi- og planutvalget vedtok den 24.09.2013 at det skal sendes en søknad til Møre og 
Romsdal Fylkeskommune om midler til utbygging av uteområde/torg på Dørumtomta og 
parkområde mellom Hovsvegen og kirkegården.  Det var tre parter med i prosjektet:  
Utbygger’n AS (Litltorget), Sunndal kommune (gang- og oppholdsareal) og 
Fylkeskommunen som medfinansierer.  Fylkeskommunen bevilget i brev av 05.03.2014 
tilskudd på kr 1 703 000 til prosjektet som hadde en ramme på kr 5 110 000. 
 
Kommunestyret vedtok den 02.04.2014 å gjennomføre utbyggingen av Litltorget, gang- og 
oppholdsareal ved kirkegården og deler av Hovsvegen i samarbeid med Utbygger’n AS og 
Møre og Romsdal Fylkeskommune.  Kommunen bevilger kr 2 650 000 inkl. mva. til 
prosjektet. 
 
Byggeregnskap datert 27.09.2019 for prosjekt Litltorget og gang- og oppholdsareal mellom 
Hovsvegen og kirkegården 04070, er oversendt til kontrollutvalget fra Sunndal kommune 
v/arealplanlegger den 16.10.2019.  Byggeregnskapet er oversendt til 01.10.2019. 
  
Kontrollutvalget henstiller til at rådmannen oversender sluttrapporten til kontrollutvalget 
samtidig med at det blir oversendt til revisor. 
 
Kontrollutvalget ba i møte 17.10.2018 om at kommunen til neste møte legger frem all 
dokumentasjon i investeringsprosjekt nr. 04070 Litltorget når det gjelder etappe 1 og 2 i 
prosjektet.  Dokumentasjon ble mottatt fra kommunen 06.11.2018.  Dette omhandler kun 



kommunen sin del av prosjektet.  I og med at dette er et fellesprosjekt med private aktører, 
ønsker kontrollutvalget at kommunen fremskaffer tilsvarende regnskap og dokumentasjon 
for den private delen av prosjektet og at dette blir fremlagt for kontrollutvalget.  
Kommunedirektøren sa i møtet 11.02.2019 at dette ikke kan fremskaffes da det er ført i 
driftsregnskapet til selskapet og det ikke er spesifisert.  Kommunen har heller ikke 
gjennom utbyggingsavtalen tilgang på dette regnskapet.  Kontrollutvalget er også opptatt 
av å få svar på om tilskuddet fra Fylkeskommunen er mottatt og fordelt mellom partene 
som forutsatt.  Leder i utvalget anbefalte i møte 18.06.2019 at kommunen ba om et 
revisorbekreftet prosjektregnskap fra Utbygger’n slik at prosjektet kan avsluttes og 
tilskudd fordeles.  Dette sluttet arealplanleggeren seg til.  Kontrollutvalget spurte hvilken 
læring et slikt prosjekt har gitt kommunen og hva en ville gjort annerledes hvis prosjektet 
hadde startet opp idag.  Arealplanleggeren svarte at en da hadde satt som krav at det ble 
oppnevnt en egen prosjektleder som hadde styringen med hele prosjektet. 
 
Kontrollutvalget registrerer nå i fremleggelsen av byggeregnskapet at det foreligger et 
revisorbekreftet byggeregnskap fra Utbygger’n AS.  Videre registrerer kontrollutvalget at 
det nå er fordelt mellom Utbygger’n AS og Sunndal kommune tilskuddet på kr 1 114 735 
som er utbetalt fra fylkeskommunen. 
 
 
Vedlegg: 
 

• Byggeregnskap for Litltorget og gang- og oppholdsareal mellom Hovsvegen og 
Kirkegården, datert 27.09.2019. 

• Revisjonsuttalelse – byggeregnskap for Litltorget og gang- og oppholdsareal 
mellom Hovsvegen og Kirkegården, datert 15.10.2019. 

• Vedlegg 1; Kostnadsdeling. 
• Vedlegg 2; Tilsagn om tilskudd. 
• Vedlegg 3; Finansiering. 
• Vedlegg 4; Avregning utomhusanlegg Utbygger’n AS. 
• Vedlegg 5; Brev til Utbygger’n AS, datert 05.12.2016. 
• Vedlegg 6; Bekreftelse fra Nordmøre Revisjon, datert 20.08.2019. 
• Vedlegg 7; Tilbud og kontrakt med SN Entreprenør. 
• Vedlegg 8; Utskrift fra kommunens regnskapssystem. 

 
 
VURDERING 
  
Grunnlaget for behandlingen har vært sluttrapport, datert 27.09.2019 og uttalelse fra Møre 
og Romsdal Revisjon IKS, datert 15.10.2019.   
 
Prosjektet er en deling mellom Utbygger’n AS og Sunndal kommune der fylkeskommunen 
er med på finansieringen. Prosjektet hadde et vedtatt totalbudsjett på kr 5 110 000.  
Sluttregnskapet viser en totalkostnad på kr 3 492 920,31 eks.mva.  Dette tilsvarer et 
mindreforbruk på kr 1 617 079,69 og 32 % i forhold til vedtatt budsjett.   
Av totalkostnaden utgjør Sunndal kommune sin del kr 1 655 855,31.  
 
Prosjektet er vedtatt i Sunndal kommunestyre 02.04.2014.  Kommunestyret bevilget  
kr 2 650 000 inkl. mva for sin del av utbyggingen. 



 
Det fremgår av sluttrapporten at Litltorget ble gjennomført av Utbygger’n AS i 2014-2016.  
Gang- og oppholdsarealet ble gjennomført av Sunndal kommune i 2016-2017. 
 
Ifølge reglement for investeringsprosjekt i Sunndal kommune, vedtatt i kommunestyret 
22.06.2011 sak 36/11,  punkt 7.1 går det frem at investeringsprosjekt som har et budsjett 
over 4 mill. kr skal avlegge eget byggeregnskap til revisjon, kontrollutvalg og 
kommunestyre for endelig behandling.  Det fremgår også hva byggeregnskapet skal 
inneholde.  Blant annet skal tidspunkt for byggestart og overlevering angis.  Eventuelt 
opplysninger dersom anlegget er tatt i bruk/ferdigstilt før den formelle overleveringen. 
Prosjektleder skal legge frem sluttregnskap til behandling senest ett år etter at prosjektet er 
avsluttet. 
 
Det fremgår ikke av sluttrapporten når anlegget ble avsluttet, overtatt eller når det ble tatt i 
bruk.  
 
Kontrollutvalget har hatt prosjektregnskapet til oppfølging over lengre tid og er kritisk til 
måten slike fellesprosjekt blir håndtert på fra kommunen sin side.  
 
Prosjektet er ifølge revisors uttalelse gjennomført i henhold til Lov om offentlige 
anskaffelser.   
 
Kontrollutvalget bemerker at sluttrapporten sin beskrivelse av oppstart, fremdrift og 
ferdigstillelse samt dato for avleggelse av byggeregnskap er mangelfull da faktiske datoer 
for disse aktivitetene ikke er oppgitt.   
 
Revisor har konkludert med at det fremlagte byggeregnskapet stemmer med kommunens 
regnskap for prosjektet. 
 
Revisor har konkludert med at utgifter og inntekter som er bokført på prosjektet vedrører 
prosjektet. 
 
Ut over dette, og det som fremgår av saksframlegget til kontrollutvalget og uttalelsen fra 
revisjonen, datert 15.10.2019, har ikke kontrollutvalget merknader til byggeregnskap for  
 
Litltorget og gang- og oppholdsareal mellom Hovsvegen og kirkegården 
 
Kontrollutvalget anbefaler kommunestyret å godkjenne byggeregnskapet slik det er 
avlagt. 
 
 
 
 
Sveinung Talberg 
Rådgiver 
 
 
 
 



































































Bunke BilagKonto Ansvar TjenesteProsjekt ObjektBilagstekst År PeriodeMva kodeBeløp
117278 2 02300 0420 3150 04070 SUNNDAL ENERGI 2014 1 801 93 178,80 Lysmaster
117278 2 04290 0420 3150 04070 @SUNNDAL ENERGI 2014 1 0 23 294,70
117278 2 07290 0930 8500 04070 @SUNNDAL ENERGI 2014 1 0 -23 294,70

24447 10 11954 0420 3150 04070 HB.omp feil konto 2016 12 0 -7 236,00
24447 11 01950 0420 3150 04070 HB.omp feil konto 2016 12 0 7 236,00

106325 2 11954 0420 3150 04070 SUNNDAL KOMMUNE INTERNLEVERAND2016 4 100 7 236,00 Grunnerverv gebyr
106905 2 02300 0420 3150 04070 SN ENTREPRENØR AS 2016 5 801 162 338,00
106905 2 04290 0420 3150 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 5 0 40 584,50
106905 2 07290 0930 8410 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 5 0 -40 584,50
107052 2 02300 0420 3150 04070 SN ENTREPRENØR AS 2016 5 801 4 900,00
107052 2 04290 0420 3150 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 5 0 1 225,00
107052 2 07290 0930 8410 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 5 0 -1 225,00
108493 2 02300 0420 3150 04070 SN ENTREPRENØR AS 2016 6 801 108 300,00
108493 2 04290 0420 3150 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 6 0 27 075,00
108493 2 07290 0930 8410 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 6 0 -27 075,00
110930 2 02300 0420 3150 04070 SN ENTREPRENØR AS 2016 7 801 375 445,20
110930 2 04290 0420 3150 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 7 0 93 861,30
110930 2 07290 0930 8410 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 7 0 -93 861,30
112128 2 02300 0420 3150 04070 SN ENTREPRENØR AS 2016 8 801 139 240,00
112128 2 04290 0420 3150 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 8 0 34 810,00
112128 2 07290 0930 8410 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 8 0 -34 810,00
112612 2 02300 0420 3150 04070 SUNNDAL ENERGI 2016 8 801 17 840,72 kabelskap
112612 2 04290 0420 3150 04070 @SUNNDAL ENERGI 2016 8 0 4 460,18
112612 2 07290 0930 8410 04070 @SUNNDAL ENERGI 2016 8 0 -4 460,18
112905 2 02300 0420 3150 04070 SN ENTREPRENØR AS 2016 9 801 14 150,00
112905 2 04290 0420 3150 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 9 0 3 537,50
112905 2 07290 0930 8410 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 9 0 -3 537,50
113687 5 02300 0420 3150 04070 VEIDEKKE INDUSTRI AS 2016 9 801 107 107,20 asfalt
113687 5 04290 0420 3150 04070 @VEIDEKKE INDUSTRI AS 2016 9 0 26 776,80
113687 5 07290 0930 8410 04070 @VEIDEKKE INDUSTRI AS 2016 9 0 -26 776,80
116436 2 02300 0420 3150 04070 SN ENTREPRENØR AS 2016 10 801 58 958,00
116436 2 04290 0420 3150 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 10 0 14 739,50
116436 2 07290 0930 8410 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 10 0 -14 739,50
117302 2 02300 0420 3150 04070 SN ENTREPRENØR AS 2016 11 801 37 956,00
117302 2 04290 0420 3150 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 11 0 9 489,00
117302 2 07290 0930 8410 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 11 0 -9 489,00
117303 2 02300 0420 3150 04070 SN ENTREPRENØR AS 2016 11 801 48 836,00
117303 2 04290 0420 3150 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 11 0 12 209,00
117303 2 07290 0930 8410 04070 @SN ENTREPRENØR AS 2016 11 0 -12 209,00

21708 2 07300 0420 3150 04070 M&RFylke: tilsk Litltorget 2017 5 0 -850 000,00 tilskudd
106858 2 02300 0420 3150 04070 LOG 2017 4 801 65 347,20 plantekar og benker
106858 2 04290 0420 3150 04070 @LOG 2017 4 0 16 336,80
106858 2 07290 0930 8410 04070 @LOG 2017 4 0 -16 336,80
109841 2 02300 0420 3150 04070 LOG 2017 6 801 23 130,40 avfallsbeholdere
109841 2 04290 0420 3150 04070 @LOG 2017 6 0 5 782,60
109841 2 07290 0930 8410 04070 @LOG 2017 6 0 -5 782,60

21543 5 07300 0420 3150 04070 M&R Fylke:Tilskudd Hovsvegen 2018 8 0 -264 735,00 tilskudd
21408 2 02800 0670 3150 04070 Korr. prosjektkode bilag 109357 2019 7 0 86 892,00 grunnerverv
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OPPFØLGINGSLISTE 
 
Sekretærens innstilling 
 
Følgende ny sak føres opp på oppfølgingslisten og anbefales ført videre til behandling i 
kontrollutvalget i Sunndal kommune:…………… 
 
Følgende saker avsluttes på oppfølgingslisten:……... 
 
Saksopplysninger 
 
Intensjonen med oppfølgingslisten er å ha et oppsett av saker og problemstillinger som 
medlemmene ønsker nærmere utredet eller orientering om. 
 
Oppfølgingsliste er et nyttig redskap for kontrollutvalget for å holde rede på status for 
saker man ønsker å følge opp eventuelt å ha til observasjon. 
Listen kan fungere som et nyttig planleggingsredskap for aktiviteter som kontrollutvalget 
ønsker å gjennomføre når forholdene ligger til rette, eksempelvis befaringer. 
 
Kontrollutvalget vedtar selv endringer i listen. Dette innebærer endring i status for den 
enkelte sak, det vil si følgende alternativ: 
 
 Som nytt punkt 
 Endringer i punkt (grunnet orienteringer gitt eller saken behandlet som egen 

ordinær sak i møte)  
 Punktet går ut (saken anses for avsluttet fra kontrollutvalgets side) 

   
Vedlagt følger ajourført oppfølgingsliste pr. 17.10.2019. 
  
 
VURDERING 
Dersom det er saker utvalget ønsker å kommentere, stille spørsmål ved eller ta opp i dette 
møtet eller i et senere møte, kan disse bli fremmet i møtet for oppføring på 
oppfølgingslisten. 
 
 
 
Sveinung Talberg 

 

rådgiver  
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KONTROLLUTVALGET I 
SUNNDAL KOMMUNE 

 
SAKSOPPFØLGING 
 (ajourført pr.17.10.2019) 

Saker som er tatt opp: Dato: Merknad: Status: 
Prosjektregnskap til 
kontrollutvalget. 
Sak PS 08/16. 

31.01.17 I tilknytning til kontrollutvalgets behandling av årsmeldingen for 2016 i sak 
03/17 , pkt. 5.2, vil kontrollutvalget følge opp om kontrollutvalget får seg 
forelagt prosjektregnskap slik økonomireglementet beskriver. 
I tilknytning til dette vurderer kontrollutvalget hvilke revisjonsbekreftelser 
og revisjonshandlinger en ønsker utført. 
 

13.03.17: 
Brev pr. epost til rådmannen.  Kontrollutvalget ber om en liste på igangsatte 
prosjekt siden 1.1.2012 med en budsjettramme på over 4 millioner kroner og 
med en forklaring og status for prosjektene. 
27.03.17: 
Brev fra rådmannen pr epost til kontrollutvalget.  Det oversendes en oversikt 
senest 29.03.17. 
05.04.17: 
Brev til rådmannen.  Kontrollutvalget etterlyser listen over ferdige 
prosjektregnskap.  En ønsker en redegjørelse til denne i møtet. Finnes det 
ikke byggeregnskap som skal framlegges for perioden 2008-2016? 
06.04.17: 
Kontrollutvalget fikk oversendt et byggeregnskap med sluttrapport den 
6.4.17 via Altinn som vil bli behandlet i kontrollutvalget 11.05.2017, sak PS 
16/17. 
11.05.17: 
Kontrollutvalget fikk i møtet en ny liste over pågående og ferdige 
prosjektregnskap.  Kontrollutvalget er opptatt av at vedtatte rutiner for 
investeringsprosjekt følges og at prosjektene med regnskap avsluttes raskere 
og fremmes for kontrollutvalget, ØP og kommunestyret. 
21.09.17: 
Økonomisjefen vil gjenta dette og oppfordre til dette i enhetene. 
26.10.17: 
Rådmannen orienterte.  Rådmannen og økonomisjefen vil følge opp rutinene 
i investeringsreglementet pkt. 7.1 om at ferdige investeringsprosjekt blir lagt 
fram så snart som mulig etter at anlegget er overlevert, og senest 1 år etter at 
overlevering har skjedd. 
12.12.17: 
Det ble opplyst at det nå kommer to nye investeringsprosjekt til 
Kontrollutvalget.  De er oversendt til revisjonen.  Det gjelder Ålvundeid 
Skole og Sunndal Kulturhus. 
01.02.18: 
Revisor orienterte om at de har disse to prosjektregnskapene til revisjon, men 
disse vil ikke bli revidert før en er ferdig med regnskapsrevisjonen i 
forbindelse med årsoppgjøret.  Prosjektene er også forholdsvis gamle.  
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Revisor mener for øvrig det er en raskere ekspedering fra administrasjonen 
på prosjektene nå. 
04.04.18: 
Kontrollutvalget avventer oversendelse av 2 avsluttede prosjektregnskap og 
vil i forbindelse med behandlingen av regnskapet for 2017 følge opp 
pågående eller avsluttede investeringsprosjekt.  Kontrollutvalget vil følge 
saken videre ved å ha den på oppfølgingslisten. 
14.08.18: 
Brev til rådmannen med spørsmål:  Hva er status for de to prosjektene som er 
avlevert samt pågående eller avsluttede prosjekt som skal videre til 
behandling i kontrollutvalget? 
27.08.18: 
Svar fra rådmannen. 
30.08.18: 
Kommunen har oversendt to prosjektregnskap til revisjonen i november 
2017.  Revisjonen sier de ikke har kapasitet til å revidere prosjektregnskap i 
tiden årsoppgjørsrevisjonen pågår.  Prosjektene vil bli overlevert fra 
revisjonen høsten 2018.  Kontrollutvalget ønsker også å bli presentert en 
status i prosjektregnskapet for «Trekanten/trapp i sentrum» til møtet 
17.10.2018. 
17.10.18: 
Kontrollutvalget ber om at kommunen til neste møte i tilknytning til saken 
«Prosjektregnskap til kontrollutvalget» legger frem all dokumentasjon i 
investeringsprosjekt nr. 04070 Litltorget når det gjelder etappe 1 og 2 i 
prosjektet. 
06.11.18: 
E-post fra plansjef med dokumentasjon fra prosjekt 04070 Hovsvegen-
Dørumtomta. 
26.11.18: 
Kontrollutvalget ba i møte 17.10.18 om at kommunen til neste møte i 
tilknytning til saken «Prosjektregnskap til kontrollutvalget» legger frem all 
dokumentasjon i investeringsprosjekt nr. 04070 Litltorget når det gjelder 
etappe 1 og 2 i prosjektet.  Dokumentasjon var mottatt fra kommunen  
06.11.18.  Dette omhandler kun kommunen sin del av prosjektet.  I og med at 
dette er et fellesprosjekt med private aktører, ønsker kontrollutvalget at 
kommunen fremskaffer tilsvarende regnskap og dokumentasjon for den 
private delen av prosjektet og at dette blir fremlagt for kontrollutvalget. 
11.02.2019: 
Kontrollutvalget har forespurt om en kan få regnskap og rapport på den delen 
av prosjekt 04070 som gjelder Utbyggeren AS sin del.  Kommunedirektøren 
sa i møtet at dette ikke kan fremskaffes da det er ført i driftsregnskapet til 
selskapet og det ikke er spesifisert.  Kommunen har heller ikke gjennom 
utbyggingsavtalen tilgang på dette regnskapet.  Kontrollutvalget er også 
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opptatt av å få svar på om tilskuddet fra Fylkeskommunen er mottatt og 
fordelt mellom partene som forutsatt.  Kontrollutvalget beholder saken på 
oppfølgingslisten. 
27.02.2019: 
E-post frå plansjef i Sunndal kommune:  Det har ikke vært en byggekomite 
for dette prosjektet, og dermed blir det ikke politisk behandling slik plansjef 
ser det.  
Prosjektet har vært todelt, mellom Sunndal kommune og Utbygger’n AS.  
Plansjef har vært i kontakt med Utbygger’n AS for å få oversendt deres 
prosjektregnskap, men det viser seg at de ikke har ført et eget regnskap slik 
kommunen har gjort. De har tatt utgiftene direkte inn i sitt driftsbudsjett i 
løpet av de årene prosjektet har pågått. Sunndal kommune har ikke mottatt 
noe ytterligere dokumentasjon enn det kontrollutvalget har fått oversendt fra 
plansjef. Det er ikke utbetalt noe til Utbygger’n AS fra dette prosjektet. 
Sekretariatet:   Kontrollutvalget finner i postlista til kommunen følgende 
dokument der kommunen kjenner til hva Utbygger’n AS har betalt/investert 
og en tallmessig oppstilling. 
https://innsyn.sunndal.kommune.no/RegistryEntry/ShowDocument?registryE
ntryId=154055&documentId=226189 
https://innsyn.sunndal.kommune.no/RegistryEntry/ShowDocument?registryE
ntryId=154055&documentId=226235 
05.04.2019: 
Brev til kommunedirektøren.  Kontrollutvalget ber om en redegjørelse om 
innholdet i de dokumentene det er referert til ovenfor. 
25.04.2019: 
Kontrollutvalget ber om at kommunedirektøren og arealplanlegger Berit 
Skjevling møter i kontrollutvalgets neste møte 18.06.2019 for å svare på 
spørsmål og redegjøre nærmere for saken og prosjekt nr.  04070 Litltorget. 
18.06.2019: 
Kontrollutvalget fikk en redegjørelse fra arealplanlegger Berit Skjevling om 
prosjekt «Litltorget».   Prosjekt «Litltorget» var et todelt prosjekt.  I 2014 
startet den første delen i regi av Utbygger’n.  Dette var den private delen av 
prosjektet.  I 2016 startet den kommunale delen.  Kommunen sitter på et 
regnskap for den private delen, men dette er ikke et revisorattestert regnskap.  
Kommunen sin del av prosjektet og regnskap er blitt revisorattestert og som 
grunnlag for utbetaling av tilskudd fra fylkeskommunen som skulle 
medfinansiere dette.  Kommunen sitter fortsatt på hele tilskuddsbeløpet som 
også skulle tilfalt Utbygger’n.  Saken har stoppet opp og Skjevling etterlyste 
forslag fra kontrollutvalget på hva som burde gjøres for å få avsluttet denne 
saken.  Leder i utvalget anbefalte at kommunen ba om et revisorbekreftet 
prosjektregnskap fra Utbygger’n slik at prosjektet kan avsluttes og tilskudd 
fordeles.  Dette sluttet Skjevling seg til.  Kontrollutvalget spurte hvilken 
læring et slikt prosjekt har gitt kommunen og hva en ville gjort annerledes 
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Samfunnshus.  Av vedlagte regnskap 2018, som ble godkjent i 
Generalforsamling 2019, fremgår at Sunndalsøra Samfunnshus hadde et 
underskudd i 2018 på kr. 113.290,85. Slik styret forstår avtale av 1995 
mellom Sunndal Samfunnshus og Sunndal kommune, er Sunndal kommune 
ansvarlig for underskudd av driften av huset, jfr. pkt. 03.  
Sunndalsøra Samfunnshus ber etter dette om at Sunndal kommune 
tilbakefører kr. 200.000,-, samt dekker selskapets underskudd for 2018 på kr. 
113.290,85. 
16.09.19: 
Kommunen har nå leid inn ekstern juridisk kompetanse for å se på saken fra 
Sunndal kommune som deleier sin side.  Kommunedirektøren har som 
målsetting å få avsluttet saken inneværende år. 

Oppfølging av tilsynsrapport 
fra Arkivverket om arkivene 
i Sunndal kommune 

Sak PS 
10/18 
04.04.18 

Sekretariatet viste i sak RS 28/18til brev fra Arkivverket datert 07.02.2018 
der det vises til at det er gått over tre år siden Arkivverket oversendte 
Sunndal kommune endelig tilsynsrapport med pålegg om å utbedre avvik.  
Arkivverket registrerer at kommunen ikke har overholdt fastsatte frister, og 
at fire avvik fortsatt står åpne (1, 3, 5 og 8).  Arkivverket velger på 
nåværende tidspunkt å avslutte tilsynet. 

04.04.18: 
Rådmannen svarte at de avvikene som ennå sto åpne til dels berodde på at en 
sto foran innføring av elektroniske system og digitalisering. 
Kontrollutvalget viser til behandling i sak RS 28/18 i sak og ønsker å sette 
saken opp på oppfølgingslisten og få svar på oppfølging av resterende avvik i 
møtet 30.08.2018. 
14.08.18:  Brev til rådmannen med spørsmål:   Hva er status for innføring av 
elektronisk system og lukking av avvikene? 
27.08.18: 
Svar fra rådmannen. 
30.08.18: 
Status for oppfølgingen av de ulike avvikene fulgte som svar i brev fra 
rådmannen 27.08.2018 og ble nærmere redegjort for i møtet. 
17.10.18: 
Status for oppfølgingen av de ulike avvikene fulgte som svar i brev frå 
rådmannen 27.08.2018.  Kontrollutvalget ber om at arkivleder møter i neste 
møte i kontrollutvalget i tilknytning til saken om oppfølging av tilsynsrapport 
fra Arkivverket og spørsmål om arkivering generelt, men av eposter og SMS-
meldinger spesielt. 
14.11.18: 
Arkivleder har meldt frå om hun kommer til kontrollutvalget sitt møte 
26.11.18. 
26.11.18: 
Kontrollutvalget ba i møte 17.10.18 om at arkivleder møter i neste møte i 
kontrollutvalget i tilknytning til saken om oppfølging av tilsynsrapport fra 
Arkivverket og spørsmål om arkivering generelt, men av eposter og SMS-
meldinger spesielt. 
Arkivleder møtte og orienterte.  I forhold til de avvik som kom frem i tilsynet 
fra Arkivverket kan en rapportere følgende:  Avvik nr. 1 og 3 er ennå ikke 
effektuert.  Avvik nr. 5 er nå etter kommunens mening effektuert, mens 
avvik nr. 8 er påbegynt.  Når det gjelder registrering av eposter og SMS så er 
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det opp til den enkelte saksbehandler å vurdere kva som er arkivverdig.  
Opplæring blir gitt årlig, men det er ikke en systematisk opplæring i hva som 
er arkivverdig.  Det ligger rutiner for hva som skal registreres og arkiveres av 
eposter, men ikke når det gjelder SMS eller Messenger.  Tieto-360 er nå 
valgt som leverandør og system for nytt sak- og arkivsystem.   
Kontrollutvalget vil fortsatt etterspørre om det som blir mottatt av eposter og 
som skal journalføres og til sak- og arkivsystemet, faktisk blir vurdert som 
arkivverdig materiale.  
11.02.19: 
Etter sist møte i kontrollutvalget står det fortsatt noen avvik igjen som ikke er 
lukket.  Kommunedirektøren hadde ikke nye opplysninger i saken.   
05.04.2019: 
Brev til kommunedirektøren.  Kontrollutvalget ber om en statusrapport. 
25.04.2019: 
Kontrollutvalget beholder saken på oppfølgingslisten da alle avvik ennå ikke 
er lukket. 
18.06.2019: 
Kontrollutvalget beholder saken på oppfølgingslisten da alle avvik ennå ikke 
er lukket. 
13.08.2019: 
Brev til kommunedirektøren.  Hva er status i denne saken? 
05.09.2019: 
Svar fra kommunedirektøren.  De sakene som ikke er lukket gjelder 
kommunens arkivplan, og det er ikke endret status i forhold til forrige 
rapportering. Dette henger sammen med innføring av nytt sak/arkivsystem 
P360, samt nytt byggesaksystem. eArkiv skal på plass, slik at det kan gjøres 
oppslag via Public 360 i alle arkivdeler i ePhorte og i de historiske basene. 
Dette krever rydding og avslutning av hele ePhorte, uttrekk, kvalitetssikring 
og deponering, for deretter å konvertere det inn i eArkiv. Dette arbeidet 
gjøres i samarbeid med IKA Møre og Romsdal IKS, IKT ORKide og Tieto. 
Når dette er på plass vil det arbeides med å få på plass arkivplan. 
16.09.2019: 
Kommunen har ikke hatt ressurser til å lukke gjenstående avvik.  
Kontrollutvalget beholder saken på oppfølgingslisten da alle avvik ennå ikke 
er lukket. 

Innsyn i pasientjournal PS 17/19 
25.04.2019 

På bakgrunn av behandling av saken i sak PS 18/19 ønsker kontrollutvalget 
å føre saken opp på oppfølgingslisten og følge opp videre at kommunen har 
etablert tilstrekkelige rutiner som sikrer en forsvarlig saksbehandling på 
området innsyn i pasientjournaler. 
 

08.05.2019: 
Brev fra Knut Fredriksen. 
9.05.2019: 
Svar til Knut Fredriksen. 
18.06.2019: 
På bakgrunn av behandling av saken i sak PS 18/19 ønsker kontrollutvalget å 
føre saken opp på oppfølgingslisten og følge opp videre at kommunen har 
etablert tilstrekkelige rutiner som sikrer en forsvarlig saksbehandling på 
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området innsyn i pasientjournaler. 
Kommunedirektøren sa at hun hadde nye opplysninger i saken og ba om at 
møtet ble lukket med hjemmel i kommuneloven § 31 nr. 2.  Kontrollutvalget 
vedtok enstemmig å lukke møtet. Kommunedirektøren redegjorde for de nye 
opplysningene som vil bli protokollert i egen protokoll unntatt offentlighet, 
jf. offentlighetsloven § 13, 1.ledd. 
16.09.2019: 
Kontrollutvalget anbefaler at saken fortsatt står på oppfølgingslisten på 
bakgrunn av at en bør vurdere å bestille en undersøkelse fra revisjonen for å 
se på rutinene og etterlevelse av disse når det gjelder pasientjournaler. 

Gnr. 91, b.nr. 20, 
Horrvikvegen 201 – 
utvikling av eiendom 

PS 17/19 
25.04.2019 

På bakgrunn av behandling av saken i sak PS 18/19 ønsker kontrollutvalget 
å føre saken opp på oppfølgingslisten og følge opp videre at kommunen har 
etablert tilstrekkelige rutiner som sikrer en forsvarlig saksbehandling på 
området i henhold til plan- og bygningslov, politiske vedtak og at saken kan 
danne presedens for andre lignende saker. 
 

11.02.2019: 
Sak PS 05/19.  Kontrollutvalget har fått en henvendelse om mulig brudd på 
forutsetningene i vedtak fattet i Økonomi- og planutvalget den 26.09.2017, 
sak 109/17.  Det hevdes i henvendelsen at tiltakshaver har bygd en molo.  
Dette er i strid med vedtaket der det står at økonomi- og planutvalget ikke gir 
dispensasjon til bygging eller reparasjon av molo.   
• Kontrollutvalget spør om kommunen vil foreta seg noe i denne 
saken med henvisning til Plan- og bygningsloven kapittel 25 om tilsyn? 
• I hvilken grad kommunen har etablert system og rutiner for å holde 
oversikt over og følge opp ulovlige byggetiltak som blir avdekt? 
• I hvilken grad kommunen har etablert system og rutiner for å 
registrere og følge opp tips fra publikum om ulovlige tiltak? 
16.04.2019: 
Svar fra kommunedirektøren i epost.  Byggesaksrådgiver og planlegger i 
plan-, miljø- og næringstjenesten har vært på befaring på angjeldende 
eiendom i forbindelse med delingssaken og har observert at moloen er 
reparert litt ut over det som lå i tillatelsen. Tjenestens vurdering er at dette 
ikke vil bli fulgt opp med pålegg fra vår side. 
Inneværende år har tjenesten som mål å starte opp tilsyn og oppfølging av 
ulovlige tiltak med målsetting om kontroll av 5 % av alle innkomne 
byggesøknader (Årsplan 2019). Tjenesten har oversikt til i viss grad over 
dette, men et formalisert system og rutiner er pt ikke utarbeidet. Grunnet 1 
års vakanse i den ene av 2 stillinger som byggesaksrådgiver så har dette blitt 
nedprioritert til fordel for byggesaksbehandling. Stilling nr 2 besettes igjen i 
nær fremtid (1. mai) og arbeidet med system og rutiner vil da være et 
fokusområde. Rapport om dette vil bli gitt i forbindelse med tjenestens 
tertialrapporteringer i år.     
13.08.2019: 
Hva er status med etablering av rutiner som sikrer en forsvarlig 
saksbehandling på området? 
05.09.2019: 
Svar fra kommunedirektøren.  I vedtaket fra ØP-møtet den 26.09.2017 i sak 
PS 109/17 ble det fattet følgende vedtak: 
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Det gis det ikke dispensasjon til bygging eller reparasjon av moloen. 
Samtidig står det i vedtaket at det gis tillatelse til nødvendig sikring av 
moloen i forbindelse med opptrekk av båt. 
Det er ikke gitt noen tillatelser utover dette fra administrasjonen, og moloen 
er slik sett et ulovlig forhold. 
Saken ble tatt opp i formannskapet den 22.august og etter redegjørelse fra 
fungerende plansjef og saksbehandler fattet formannskapet enstemmig 
vedtak om at administrasjonen skal følge opp tiltakshaver for å avklare 
videre oppfølging av påbygd molo.  På bakgrunn av dette skal det opprettes 
tilsynssak/ulovlighetssak for å få brakt tiltaket til lovlige former, enten ved 
ny søknad og godkjennelse eller tilbakeføring av tiltak. 
Når det gjelder etablering av rutiner som sikrer en forsvarlig saksbehandling 
på området, viser vi til vår tilsynsstrategi og rutine for ulovlighetsoppfølging. 
Tilsynsstrategi og rutine for ulovlighetsoppfølging er vedlagt. 
Det har vært forsvarlig saksbehandling på området, og kommunedirektøren 
har ikke godkjent tiltak på moloen. 
16.09.19: 
Kommunedirektøren reagerte på at det i protokollen fra kontrollutvalgets 
møte 25.04.2019 står at kontrollutvalget stiller seg spørrende til at 
kommunedirektøren har godkjent tiltak på moloen da det i vedtaket fra ØP 
står at utvalget ikke gir dispensasjon til bygging eller reparasjon av moloen.  
Kommunedirektøren har ikke sagt at kommunen har godkjent de tiltak som 
er gjennomført på moloen.  Rutinene for ulovlighetsoppfølging er ikke tatt 
tilstrekkelig i bruk ennå.  Kommunen vil se på saken på nytt. 

Oppfølging av 
forvaltnignsrevisjonsrapport 
«Bosetting og integrering av 
flyktninger med særlig vekt 
på barn og unge sin 
situasjon» 

PS 22/19 og 
25/19 
 
18.06.19 

Kontrollutvalgets vedtak i sak PS 22/19: 
Kontrollutvalget i Sunndal tar redegjørelsen fra rådmann på oppfølging til 
orientering. 
Kontrollutvalget i Sunndal setter saken på oppfølgingslisten der en følger 
videre opp arbeidet og med de anbefalinger som gjenstår. 
Kontrollutvalgets behandling: 
Kontrollutvalget var samstemte i at det er viktig å følge opp rapporten 
videre og særlig i forhold til pkt. 3 om samhandling mellom enhetene.  
Videre oppfølging settes på oppfølgingslisten.   

 
 
 

Kartlegging av psykososialt 
arbeidsmiljø i Sunndal 
kommune behandlet i 
Sunndal kommunestyre 
28.08.2019 

PS 35/19, 
PS 28/19, 
RS 77/19 
 
16.09.19 

Leder ba, under behandling av sak RS 77/19 Orienteringssak - Kartlegging 
av psykososialt arbeidsmiljø i Sunndal kommune behandlet i Sunndal 
kommunestyre 28.08.2019, om innsyn i rapporten og at den ble oversendt 
til kontrollutvalget.  Leder fremmet forslag om at «Kartlegging av 
psykososialt arbeidsmiljø» blir satt på oppfølgingslisten. 

17.10.2019: 
Svar fra kommunedirektøren.  Når det gjelder kartlegging av psykososialt 
arbeidsmiljø, viser jeg til svar under fra personalsjefen på spørsmål fra KU’s 
leder tidligere.  Det foreligger dokumentasjon på enkeltsaker, og 
informasjonen som ble gitt i kommunestyremøtet den 28.08.2019 er blant 
annet en oppsummering av dette. Dokumentasjonen i enkeltsakene er det 
partene i enkeltsakene som har tilgang til.    

STATUS 
ØKONOMIAVDELINGEN 
I SUNNDAL KOMMUNE 

PS 35/19, 
PS 29/19, 
 

Ansatt sluttet og det er sykemelding ved avdelingen.  Det oppsto et 
kompetanse- og kapasitetsproblem. 
Kommunedirektøren forklarte at situasjonen er bedre nå enn ved 

05.09.2019: 
Svar fra rådmannen.  Sunndal kommune har fått tilgang på kompetanse fra 
Surnadal kommune, nærmere bestemt økonomisjef Trond Håskjold. Han har 
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16.09.19 kontrollutvalgets møte 18.06.19.  Det er tatt interne grep i organisasjonen 
for å ha en fungerende økonomiavdeling.  Etter råd fra revisjonen kontaktet 
kommunedirektøren rådmannen i Surnadal kommune der en spurte om de 
kunne bistå Sunndal kommune med sin økonomisjef i en periode.  Det stilte 
rådmannen og økonomisjefen i Surnadal kommune seg positiv til.  
Kommunedirektøren opplyste at en vil ha spesielt fokus på kvaliteten i 
rapporteringen for 2.tertial.  Rapporteringen etter 1.tertial var ikke god nok.  
Det andre en vil ha fokus på er avvikene i regnskapet i forhold til budsjett.   
Det tredje fokuset er arbeidet med budsjett- og økonomiplan i høst.  Videre 
har en fokus mot avslutning av årsregnskapet. 
 
Kontrollutvalget ber om at det påtroppende kontrollutvalget følger opp 
saken videre. 

ansvar for det som er tillagt økonomsjefstilling. Unntatt er 
 ersonalansvaret som ligger til kommunedirektøren. 

NÆRINGSARBEIDET I 
SUNNDAL KOMMUNE 

PS 35/19, 
PS 36/19, 
 
16.09.19 

Kontrollutvalget viser til sak PS 36/19.  Det ble stilt spørsmål ved 
samhandlingen og oppfølging av avtalen mellom Sunndal kommune og 
Sunndal Næringsselskap AS (SUNS).  Sunndal kommune har ikke 
behandlet bestillingsdokumentet siden 2016.   
Kontrollutvalget er også opptatt av hvordan forvaltningsrevisjonsrapporten 
fra 2014 er fulgt opp og hvordan resultatet blir fra det arbeidet som skal 
utredes av kommunedirektøren om vurdering av næringsarbeidet i Sunndal 
kommune.  På denne bakgrunn ønsker kontrollutvalget å føre denne saken 
opp på oppfølgingslisten. 
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